
Referat af tovholdermøde tirsdag den 5. marts 2024. 
 
 
Deltagere: Tine, Birthe, Inger, Kurt, Marianne, Leif, Margit og Dorthe 
Afbud: Jacob 
 
 
 

1. Mødeleder: Birthe 
2. Referent: Dorthe 
3. Godkendelse af dagsorden: godkendt 
4. Godkendelse af referat fra 8. november: referat godkendt 
5. Orientering fra bestyrelsen: I Jacobs fravær henvises til referatet fra 

bestyrelsesmødet den 19. februar 2024 
 

6. Orientering fra grupperne: 
 
 
Gruppe 1:  
Der er 8 frivillige i gruppen, et medlem er stoppet og en ny frivillig er tiltrådt 
gruppen. 
Bistroen er nu sat til salg. Der er stor interesse blandt de frivillige for det videre 
forløb i processen. 
Renovering af toiletter i Bistroen er foreløbig sat på pause. Det er stadig ikke 
opklaret, hvorfor der lejlighedsvis kommer dårlig lugt fra toiletterne. 
Der er få deltagere til Biografens operaforestillinger. Der har dog også været ballet 
og koncert på programmet. 
Det afsøges om en anden udbyder har et andet/bredere repertoire. Fra andre 
biografer meldes ligeledes om faldende publikum. 
Almen snak om filmklubben. Der var enighed om, at der havde været gode 
oplægsholdere. 
 
Gruppe 2: 
En velfungerende gruppe med plads til rejseaktivitet blandt gruppens medlemmer.  
Forslag om bedre reklame for fradagsfilmene kl.15 med kaffe og småkager.  
Der er stadig mange, der kommer for sent til foredragene fra Århus Universitet.  
At printe billetterne ud giver et fint overblik. Ingen løsning pt. 
Gruppe 2 anbefaler at alle frivillige inviteres til en orienterings og ideudvekslings 
sammenkomst i forbindelse med at Bistroen er sat til salg. 
Tine tager alle 3 punkter med til bestyrelsen. 
 
Gruppe 3: 
Det er besluttet, at fra april og 2 måneder frem, bliver søndagsforestillingerne kl. 20 
nedlagt.  Gruppe 3 foreslår at filmene vises fredag eftermiddag i stedet. 
Pladsen foran biografen trænger til en kærlig hånd. Inden overdragelse af Bistroen 
til ny ejer vil biografen gerne have sin del af forpladsen tilbage. Tine tager kontakt. 
 
  



Kultur foyer: 
Nytårskuren blev en succes, på trods af vanskeligheder med billetsystemet. 
Gentages i ’25. 
I foråret opsættes en forestilling med en italiensk klovn. Voksenteater. 
Leif deltager i kulturrådets møder. Her skabes nye kontakter. 
 
Husk omtale/reklame for evt. nye forestillinger. 
 
Operatører: 
Det kører fint. Der tiltræder en ny frivillig Henning Jensen. 
 
Opera: 
Se ovenstående. 
 

     7.    Næste møde:  
 28. maj 2024 
 

8. Evt:  
 
Der en nu sat blues i kalenderen. 
 
Det ville have været fint med orientering til de frivillige i forbindelse med forsøg på 
indbrud i biografen den 27/2. 
 
 
Dorthe 
 
 
 
 
 
 
   
 
 


